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ABSTRACT
          This research involved a study of aerodynamic analysis to determine the load on a wing of a manned aircraft using ANSYS11 software program. Awing of aircraft at Mach number (M=0.4) has been modeled in this program to determine the pressure distribution on both wing sides for steady and unsteady states. The wing has been tested at three angles of attack, namely ([image: image2.png]
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). The pressure distribution on the wing has been used to evaluate the stress distribution and displacement for the wing structure. The stress analysis has been carried out for the skin shell of the wing and the internal stiffeners of the wing box. The result obtained in the present work showed that the maximum Von Misses stress occurs at distance of 0-15% from the edge of wing, especially at the corners at which spars web extending from the wing and root ribs intersects the wing skin. 
ألتحليل الديناميكي الهوائي وتحليل الأجهاد لجناح طائرة مسيرة
NACA 4412 airfoil))

الخلاصة
           تضمن هذا البحث دراسة التحليل الديناميكي الهوائي لأيجاد توزيع الظغط على جناح طائرة مسيرة بأستخدام برنامج (ANSYS11) , تم بناء الموديل الرياضي باستخدام هذا البرنامج  عند سرعة (M=0.4) لأيجاد توزيع الضغوط على كل من سطحي الجناح الأعلى والأسفل. الجناح تم أختباره لثلاث زوايا طيران (angle of attack) هي ([image: image8.png]
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) ولكل من الحالتين المستقرة (steady state) والغير مستقرة (unsteady state). الضغط المستخرج من هذه الخطوة أستخدم لأيجاد توزيع الأجهاد والأزاحة على القشرة الخارجية للجناح وكذلك التراكيب الداخلية المقوية للجناح. وجد أن أعظم قيمة للأجهاد تقع في المنطقة  (0-15%)  من الحافة المثبتة عند جذر الجناح وخصوصا في الزوايا التي تتقاطع فيها سارية الجناح مع الأضلاع وقشرة الجناح.
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